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STYRELSEMÖTE ÖRNSKÖLDSVIKS BRIDGEALLIANS 2021-12-07 
 

Närvarande Lars Ahlenius, Eva Eriksson, Ann Ingberg, Åke Lundberg, Per Strandberg, Ingrid Sundgren, 
Bengt Westin 
 

Fördelning Närvarande + Elsy Boman och Kerstin Forsman 
 

Mötets öppnande ÖBAs ordförande Åke Lundberg förklarade styrelsemötet öppnat. 
 

Ekonomi Samma som tidigare, vi väntar fortfarande på bidrag från Örnsköldsviks kommun men 
har fått besked om att utbetalning ska ske. 
 

Örnträffen Vi behöver mer plats för bord för Örnträffen. Åke kollar med hyresvärden om vi kan få 
låna en del av rummet bredvid nuvarande fikarum att ställa upp fler bord i.  
 
Projektorduken har monterats upp men vi behöver en hylla att ställa projektorn på så att 
resultaten kan visas löpande under tävlingen.  
 
Vi kommer att behöva assistans av någon för byte av brickor under tävlingen och även 
som hjälp i köket under lunchen. 
 
Ingrid gör en inbjudan med den nya logon som vi kan skicka ut till klubbarna runt 
omkring. 
 

Lokalen Styrelsen diskuterade nuvarande möblering och enades om att vi ska göra vissa ändringar 
för att optimera användningen av de olika rummen. Vi provar med att flytta sofforna till 
mellan ingången och kontoret och flyttar spelborden in i det innersta rummet istället. 
 
Åke har informerat hyresvärden om att dörrstängaren måste justeras eftersom den inte 
stänger ytterdörren ordentligt och även att ventilationen inte fungerar. 
 

Årsmöte 2022  Tisdag 15 mars 2022, 17.00. 
 

Nästa möte Tisdag 15 februari 2022, 17.00. 
 

Mötet avslutas 
 

Ordförande Åke Lundberg förklarade mötet avslutat. 
 

 Vid protokollet 

 
Ingrid Sundgren 
 

 


